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Vereniging Dorpsbelangen Zoutkamp 

 

 

 

Jaarverslag 2022. 

Als lid van Vereniging Dorpsbelangen Zoutkamp nemen we u graag in Vogelvlucht mee in 

een terugblik op het jaar 2022. 

 

Naast dat we een gezamenlijk bestuur zijn hebben we ook werkgroepen gecreëerd, waarin 

ieder zijn of haar eigen aandachtsveld of velden heeft.  

Tot op heden ervaren we dit als een prettige werkwijze. 

Voor onze vergaderingen maken we gebruik van het Ontmoetingspunt, een fijne locatie. 

Als we in een grotere setting bijeen moeten komen wijken we uit naar ‘t Anker of naar de 

horecagelegenheden op het dorp. 

Fijn dat we deze mogelijkheden hebben, overal zijn we welkom. 

 

Door middel van de nieuwsbrieven proberen we u, als leden van VDZ, op de hoogte te 

houden waar we mee bezig zijn. 

We krijgen veel positieve reacties op de uitgaven en dat doet ons goed.  

Sinds het voorjaar delen we deze nieuwsbrieven via de Schudzeef. 

Zo kan iedere inwoner van Zoutkamp lezen waar we mee bezig zijn en het zorgt voor meer 

continuïteit. 

 

Ook hebben we een eigen facebookpagina waarin we wetenswaardigheden met u en 

andere belangstellenden delen. 

Dit is een hele snelle manier van communiceren, waarbij je ook altijd weer moet oppassen 

niet in vervelende discussies te verzanden, want de ene reactie lokt wel eens een andere 

uit. 

En natuurlijk hebben we onze eigen website: www.dorpsbelangenzoutkamp.nl 

 

We hebben samen met de Protestantse Gemeente Zoutkamp (de Kerk) een professionele 

printer aangeschaft. De oude machine waarop o.a. de Schudzeef werd geprint was een oud 

kopieerapparaat. Het oude apparaat gaf matige kopieën en het in elkaar zetten ervan was 

een flink karwei. De nieuwe printer ontlast de redactie door de Schudzeef automatisch op 

volgorde te printen en te nieten. 

Het is onze intentie om de printer in bredere zin beschikbaar te maken voor het dorp, 

details hierover zijn nog niet uitgewerkt. 

 

 

http://www.dorpsbelangenzoutkamp.nl/
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Nieuwe waterwerken. 

Regelmatig hebben we contact met Waterschap Noorderzijlvest en de Provincie Groningen 

betreffende dit grote project. 

Het is een unieke kans om veel grote projecten in één keer te realiseren.  

Op de ijsbaan is een extra "keet" komen te staan. Dit wordt straks het zenuwcentrum van 

het gehele project en dient nu ook als informatiepunt. 

Ook is “Volbeda’s hoeske” aan de Woldringhstraat aangekocht door de partijen aangekocht, 

wat voor hen dient als kantoor. 

Er zijn nog twee inloopmomenten geweest voor de dorpsbewoners om zo op de hoogte te 

kunnen blijven en vragen te kunnen stellen. 

In het voorjaar van 2023 zal het startschot voor het project klinken. 

We worden als VDZ goed geïnformeerd en betrokken. We proberen hierbij ook steeds goed 

voor ogen te houden wat de wensen van de inwoners zijn en hebben oog voor wat mooi is 

en wat de veiligheid ten goede komt. 

Toch hebben we hier te maken met grenzen, want ook in een miljoenenproject kan iedere 

euro maar één keer uitgegeven worden. 

 

Woningbouw. 

In april zijn de huurwoningen van Wierden en Borgen aan de Julianastraat opgeleverd en 

hebben bewoners er hun intrek kunnen nemen. 

Fijn dat dit open terrein weer is ingevuld. 

 

Op 22 november zijn door Adema architecten uit Dokkum en de gemeente, nieuwe 

(voorlopige) schetsen voor de invulling van het voormalige Heiploegterrein gepresenteerd 

aan het bestuur van Dorpsbelangen.   

Nu zijn eerst het College en de Gemeenteraad aan zet en daarna wordt het dorp 

geïnformeerd. 

Wie weet is wonen aan het water ook in Zoutkamp mogelijk binnen een aantal jaren 

 

Ook de ombouw van de Babbelaar naar appartementen vordert gestaag. 

Naast de drie geplande appartementen worden er ook nog twee gerealiseerd in de 

voormalige aula. 

  

Contacten gemeente. 

Onze contacten met de gemeente waren intensief te noemen in het jaar 2022. 

We wisten elkaar te vinden, maar het daadwerkelijke contact was niet altijd makkelijk. 

Toch zijn we blijven doorgaan, alles loslaten brengt je immers helemaal nergens. 

Onze dorpencoördinator is Janet Appelhof.  

Zij fungeert als contactpersoon namens de gemeente. 

De fractievoorzitter van de VVD Hogeland Gerard ten Brink was op bezoek tijdens één van onze 

vergaderingen. Hij had gevraagd om een kennismaking. Samen met een delegatie van de 

Handelsvereniging hebben we het uitvoerig gehad over de zaken die bij ons spelen. 
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We merken dat je flink moet investeren in raadsleden, ambtenaren en wethouders om bij 

hen onder de aandacht te blijven en de belangen van het dorp goed te vertegenwoordigen.  

 

Dorpsvisie. 

Onze nieuwe dorpsvisie is klaar en verzonden naar de gemeente.  

Er komt nog een feestelijke presentatie, hiervoor wordt nog een feestelijk moment gepland. 

 

Zonnepark. 

We hebben contact gehad met de Hogelandster Energie Coöperatie. Er is een idee van een 

investeerder om een zonnepark van ca. 3ha aan te leggen bij Zoutkamp. We zijn in principe 

tegen zonneparken, maar we willen graag een gedegen keuze maken. We hebben om meer 

informatie gevraagd en zitten in februari weer om tafel, dan ook samen met de 

Handelsvereniging om te zorgen voor een bredere kijk en input. Er is niets besloten(!). 

 

Activiteiten. 

Op zaterdag 3 september vond de eerste editie van de Dag van de Lauwers plaats. 

Een dag om de 7 dorpen die verbonden zijn door de Lauwers meer  in het toeristisch 

daglicht te zetten. 

In de stralende zon konden we genieten van muziek, slenteren over de ambachtenmarkt, de 

brandweerauto's van binnen bekijken en kinderen konden zandsculpturen maken. 

Met een bootje of op de fiets kon je van dorp tot dorp reizen, iets wat velen hebben gedaan. 

Ieder dorp had zijn eigen unieke invulling aan de dag gegeven, bijzonder. 

De bedoeling is om hier een tweejaarlijks evenement van te maken. 

Heb jij ideeën over de invulling voor Zoutkamp en wil je meehelpen om er weer een 

geslaagde dag van te maken? Meld je dan aan bij Jan Bakker. 

De grabbelton stond dit jaar bij Lunchroom de Zilte Bries, waarvoor dank! 

Sinterklaas werd op zaterdag 19 november feestelijk ontvangen in de haven van Zoutkamp. 

Sint, zijn Pieten en de kinderen hadden een leuke middag. 

Ook het “Sunnekloasloopn” kon na twee jaar weer doorgaan en er waren veel deelnemers. 

Mooi om te merken dat deze traditie ook nog steeds leeft. 

In december ontvingen de schepen van de Zoutkampervloot weer een kerstboom voor in 

hun mast.  

De feestelijke verlichting door het dorp en de haven gaven ons dorp in de donkere maand 

december een mooi tintje. Vele dorpsgenoten, en ook van buiten, liepen 's avonds nog even 

een rondje door het dorp om er van te genieten. 

 

Gedurende het jaar werden er diverse activiteiten georganiseerd door de horeca, 

Handelsvereniging, stichting Vlaggetjesdag, Visserijmuseum en initiatieven van 

dorpsbewoners. 

Ook dat maakt het leefbaar! 

 

Onderhoud dorp. 
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Op 21 februari bracht wethouder Theo de Vries samen met de dorpencoördinator een 

bezoek aan Zoutkamp. Tijdens een rondwandeling, samen met de handelsvereniging 

werden verschillende pijnpunten, ideeën en wensen besproken.  

De wandeling leidde langs dijkcoupures, schotbalkhuisjes en de haven. 

Er is goede bewegwijzering nodig om toeristen naar de grote parkeerplaats op de ijsbaan te 

wijzen. Daarnaast wil het dorp graag het oude centrum aanpakken met aandacht voor 

parkeren, groen en eenheid in bestrating.  

In oktober kreeg dit een vervolg met de wethouders Stefan van Keijzerswaard en Eltjo 

Dijkhuis en Janet Appelhof. 

We hebben toen weer samen om tafel gezeten met de handelsvereniging, om alle punten 

concreet door te nemen. 

Het dorp en de gemeente gaan samen om tafel om te kijken welke plannen en ideeën we 

kunnen uitvoeren. 

Aan de Stationstraat en Hellingstraat zijn nieuwe bomen geplant. 

De grijze lantaarnpalen in het oude centrum worden in 2023 vervangen door een groene, 

nostalgische versie. Dit wordt gefinancierd door een bijdrage uit Dorpsbudget, van de 

gemeente en het Heidema-Medemafonds. 

  

Om Zoutkamp nog wat meer kleur en fleur te geven zijn er deze zomer Hanging Baskets 

geplaatst in de oude kern en rond de binnenhaven. 

Ze zijn gefinancierd door een gedeelte van het dorpsbudget en door Vereniging Dorpsbelangen 

Zoutkamp. 

De wens is om het aantal Hanging Baskets nog uit te breiden en om het geheel nog een 

weelderige aanblik te geven zijn er voor de komende zomer Oostenrijkse Geraniums besteld. 

 

Mocht u zelf punten van verbetering onderhoud hebben voor de gemeente zoals 

overhangend groen, verzakte stoeptegels ed dan adviseren we dat uzelf contact 

opneemtmet de gemeente.  

Dat kan via een telefoontje of app naar het volgende nummer 06-11450530. 

Onze ervaring is dat zulke dingen dan vrij snel opgepakt worden. 

 

Waardedalingsregeling  

Er is veel te doen over de Waardedalingsregeling in de gebieden om ons heen. Zoutkamp 

valt buiten het gebied waardoor inwoners geen aanspraak kunnen maken op de regeling. De 

gemeente heeft eind 2020 een brief gestuurd naar het IMG (Instituut Mijnbouwschade 

Groningen) met het verzoek ook Zoutkamp, Ulrum en Lauwersoog mee te laten doen aan de 

regeling. Het IMG heeft het verzoek afgewezen omdat in deze dorpen geen aantoonbare 

waardedaling is en het aantal schademeldingen erg laag is. In maart 2021 diende Henk 

Nijboer (PvdA) een motie in om alsnog deze gebieden mee te nemen in de regeling.  
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Het werd door de 2e kamer ruim aangenomen. In een reactie stelt het IMG dat het de 

‘aanbeveling’ in beraad neemt, maar dat ze een onafhankelijk instituut zijn en achter de hun 

gestelde grenzen staan. 

Inmiddels is Ulrum wel toegevoegd aan aan de lijst om in aanmerking te komen voor de 

waardedalingsregeling. 

Wij zien nog steeds niet in waarom wij als dorp niet onder deze regeling vallen. 

Daarom hebben we onlangs  namens de Zoutkampers een brief geschreven aan 

staatssecretaris Vijlbrief over de waardedalingsregeling. Wij willen ook op de postcodelijst. 

Wordt vervolgd…. 

 

AED. 

Afgelopen winter zijn in Zoutkamp 2 extra AED’s geplaatst. Dit is georganiseerd door St. Hogeland 

Belangen samen met Ver. Dorpsbelangen. De AED’s zijn gefinancierd vanuit het dorpsbudget van 

Gemeente Het Hogeland. 

Een automatische externe defibrillator (AED) is een draagbaar toestel dat wordt gebruikt bij de 

reanimatie van een persoon met een hartstilstand. In Zoutkamp heeft men nu de beschikking over 3 

AED’s, de derde hangt bij de huisarts maar is alleen tussen 7 en 18 uur bereikbaar. Beide 

levensreddende hulpmiddelen zijn geplaatst bij de basisschool en bij Restaurant ZK86 in de haven. 

Inmiddels is er een cursus geweest voor het gebruik van de AED’s. Na afloop ontvingen de cursisten 

een certificaat. 

 

Opvang evacuees Afghanistan. 

De tijdelijke opvang van evacuees uit Afghanistan in de Willem Lodewijk Kazerne bleek van 

langere duur te zijn. 

En afgelopen mei zijn de Vereniging Dorpsbelangen Zoutkamp, de Handelsvereniging 

Zoutkamp en de Zoutkamper IJsbaanvereniging benaderd door gemeente Het Hogeland met 

de mededeling dat de gemeente voornemens is om de 500 evacuees te verplaatsen naar de 

ijsbaan van Zoutkamp. 

Hoewel er de afgelopen twee jaar maar enkele incidenten waren en we dit als dorp goed 

hebben opgepakt leverde dit idee ons veel vragen en zorgen op en die hebben we ook direct 

aangegeven bij de gemeente.  

Met steekhoudende en inhoudelijke argumenten hebben we de gemeente weten te 

overtuigen van de onhandige situatie die dit zou creëren en daarom zagen ze er van af. 

Als gezamenlijke verenigingen en stichtingen hebben we steeds benadrukt dat we het 

belangrijk vinden dat de Afghaanse evacuees een goede plek vinden, maar dat Zoutkamp 

dat niet goed kan bieden:  niet voor dergelijke grote aantallen en ook niet de komende 

periode waarin veel grote onderhoudsprojecten van start gaan. 

 

Wachtkamer Noodopvang Marnewaard. 

Eind augustus 2022 kwam Gemeente Het Hogeland met het nieuws dat op het militaire 

oefenterrein een wachtkamer voor Ter Apel werd gerealiseerd met een capaciteit van 

maximaal 750 personen.  

https://www.facebook.com/GemeenteHetHogeland?__cft__%5B0%5D=AZUEfIZpEIve4kxU-cwj07kZ0ePYidoPzBgo1RrtUG0En2mSRpyFNi7lvhuEj8fHJZreCWToPOOGF4CfT8sz0v7hI_RzGGuwkA4Q7jxYjHg-SxGokviS-JhDt89TT4F-TP74RA65NGI1LByUw43Q1fIjePdSDq5m2ErbOekcmU8RWQ&__tn__=-%5DK-y-R
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We hebben ons als dorpsbelangen, wederom samen met Handelsvereniging Zoutkamp 

direct verzet tegen deze plannen. Dit had helaas weinig effect en direct op de eerste dag dat 

deze wachtkamer open was bleken onze zorgen terecht. 

Naar aanleiding van de overlast en de onrust die dat gaf zijn we regelmatig om tafel geweest 

met Gemeente het Hogeland, Dorpsbelangen Vierhuizen en Ulrum en de 

handelsverenigingen van Zoutkamp en Leens, COA en Politie. 

Naar aanleiding van de gezamenlijke bijeenkomsten werden er wel steeds maatregelen 

genomen, maar die hadden niet allemaal het wenselijke effect. 

Ook was er in september een bijeenkomst voor de dorpsbewoners gevolgd door 

inloopbijeenkomsten in oktober en november, allen georganiseerd door de gemeente. 

We waren geen gelijkwaardige partij in dit alles en dat maakte het hele gebeuren erg lastig. 

We hebben ons vaak niet serieus genomen gevoeld door de verschillende instanties. Zij 

gingen ieder naar hun veilige omgeving elders, en wij bleven achter met een onrustig en 

soms ook onveilig gevoel. 

Vanuit Dorpsbelangen hadden we regelmatig contact gehad met de politie en de gemeente. 

We gaven meldingen altijd door en maakten onze zorgen kenbaar. 

Omdat we ook afhankelijk waren van een goed contact met de gemeente en deze niet 

optimaal was, zijn we ook in gesprek gegaan met de burgemeester. 

Vanwege de ontstane situatie was er veel mediaaandacht. 

RTV Noord, SBS6, Telegraaf, Volkskrant, Trouw en het Dagblad van het Noorden wisten ons 

allen te vinden. 

Zoutkamp stond op de kaart, maar niet zoals we het graag wilden zien. 

We hebben getracht alles serieus te nemen, oog en oren te hebben voor alle verschillende 

geluiden in het dorp en ons sterk te maken voor ons dorp. 

Om zelf ook niet in een negatieve spiraal te belanden hebben we dan ook ons best gedaan 

te kijken naar het positieve van ons dorp en door te gaan met het goede wat ingezet is. 

De sluiting van het kamp staat nog steeds gepland op 1 maart 2023. 

 

Terugkijkend kunnen we zeggen dat 2022 een roerig jaar is geweest. 

Er is veel werk verzet om voor de inwoners van Zoutkamp op te komen. 

Gelukkig konden we dat delen met anderen en ook vanuit het dorp kwam opbouwende 

medewerking. Dat was fijn. 

We kunnen het niet alleen: ondersteuning in de werkgroepen, rondbrengen van 

uitnodigingen ed, kascontrole en vaak ook dingen die geen naam hebben maar wel moeten 

gebeuren. 

Daarvoor: "Stief Bedankt"! 

 

Carin de Wind, secretaris 

 

 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100066333773711&__cft__%5B0%5D=AZUEfIZpEIve4kxU-cwj07kZ0ePYidoPzBgo1RrtUG0En2mSRpyFNi7lvhuEj8fHJZreCWToPOOGF4CfT8sz0v7hI_RzGGuwkA4Q7jxYjHg-SxGokviS-JhDt89TT4F-TP74RA65NGI1LByUw43Q1fIjePdSDq5m2ErbOekcmU8RWQ&__tn__=-%5DK-y-R

